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Rada Miejska w Krobi 
 

                                ProtokóB nr LXX/2024 

LXX Sesja w dniu 28 lutego 2024 r. 
Obrady rozpocz�to 28 lutego 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:23. Sesji 
przewodniczyB Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.                                                 

W posiedzeniu wzi�Bo udziaB 14 radnych, 1 nieobecny Maciej Jakubczak.  

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy GaB�zewski 
4. SBawomir Gembiak 
5. Grzegorz Jesiak 
6. Patrycja KapaBa 
7. Jan MikoBajczak 
8. Roman Olejniczak 
9. Izabela PazoBa 
10. Krzysztof Perdon 
11. Genowefa SkrobaBa 
12. Renata Szulc 
13. Marian Toporowicz 
14. Leszek WBodarczyk 
Nieobecny Maciej Jakubczak 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli :  
1.   Aukasz Kubiak - Burmistrz Krobi.  
2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy.      
3.   Zaproszeni go\cie. 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LXX sesji Rady Miejskiej Krobi. Witam Pana 
Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami. Witam dyrektorów, kierowników jednostek. 
Witam tak}e soBtysów naszych soBectw gminnych. Witam oczywi\cie Państwa Radnych 
oraz osoby, które zdecydowaBy si� \ledzić nasze obrady w internecie. Szanowni Państwo 
dzisiejsze obrady proponuj� odbyć wobec nast�pującego porządku obrad. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecno\ci radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyj�cie protokoBu z LXIX sesji.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych w okresie 
mi�dzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z dziaBalno\ci Burmistrza Krobi w okresie mi�dzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyra}enia zgody na wyodr�bnienie w 
bud}ecie Gminy Krobia \rodków finansowych stanowiących fundusz soBecki. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie nieodpBatnego nabycia od Krajowego 
O\rodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomo\ci poBo}onej w Przyborowie. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyra}enia zgody na przej�cie od 
Województwa Wielkopolskiego zarządzania przystankami komunikacyjnymi 
zlokalizowanymi w ciągu drogi wojewódzkiej DW434  w granicach  administracyjnych 
Gminy Krobia. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LXVIII/569/2023  Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2024 – 2031. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia 
na rok 2024. 
11. Wolne gBosy i wnioski. 
12. Zakończenie.  
Czy kto\ z Państwa chce wnie\ć poprawki do porządku obrad? Nie widz� zgBoszeń.  
W związku z tym naturalnie przechodzimy do realizacji proponowanego porządku. 
Stwierdzam, }e w dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych w związku z tym sesja jest 
wBadna podejmować uchwaBy. 
 
3. Przyjęcie protokoBu z LXIX sesji. 
ProtokóB byB wyBo}ony w biurze Rady, mogli Państwo zapoznać si� z jego tre\cią.  
Czy kto\ z Państwa chciaBby wnie\ć poprawki do tre\ci protokoBu z poprzedniej sesji?  
Nie widz� zgBoszeń. W związku z tym zgadzacie si� Państwo z tym, co tam zapisano, ale 
dla formalno\ci, tak oczywi\cie musimy przegBosować przyj�cie protokoBu z poprzedniej 
sesji. 
GBosowano w sprawie: przyj�cia protokoBu z LXIX sesji.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Jakubczak 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym.  
Tak}e mieli\cie Państwo mo}liwo\ć wcze\niej zapoznać si� z tym krótkim 
sprawozdaniem. Czy kto\ z Państwa Radnych ma pytania? Nie widz�.                                  
Informacja stanowi zaBącznik nr 1 do protokoBu.  
 
5. Sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym.  
I tu podobnie jak w przypadku Przewodniczącego, tak}e Państwo mieli okazj� zapoznać 
si� z tre\cią tego sprawozdania. O cz�\ci te} tych dziaBań mówiB Burmistrz podczas 
poBączonych Komisji Rady. Nie widz� zgBoszeń 
Sprawozdanie stanowi zaBącznik nr 2 do protokoBu.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie Gminy Krobia środków finansowych stanowiących fundusz soBecki. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów uchwala si� co nast�puje. Rada Miejska w Krobi wyra}a zgod� na 
wyodr�bnienie \rodków finansowych stanowiących fundusz soBecki w bud}ecie Gminy 
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Krobia. Wykonanie uchwaBy powierza si� Burmistrzowi Krobi. UchwaBa wchodzi w }ycie z 
dniem podj�cia. Uzasadnienie do uchwaBy. Na podstawie ustawy z dnia 21 lutego 2014 
roku o funduszu soBeckim Rada Miejska rozstrzyga o wyodr�bnieniu w bud}ecie Gminy 
\rodków finansowych stanowiących fundusz soBecki do dnia 31 marca roku 
poprzedzającego rok bud}etowy podejmując uchwaB�, w której wyra}a zgod� albo nie 
wyra}a zgody na wyodr�bnienie funduszu w roku bud}etowym. UchwaBa o wyra}eniu 
zgody na wyodr�bnienie funduszu ma zastosowanie do kolejnych lat bud}etowych 
nast�pujących po roku, w którym zostaBa podj�ta uchwaBa o wyra}eniu zgody na 
wyodr�bnienie funduszu. Rada wi�c nie b�dzie podejmować w kolejnych latach uchwaBy 
o wyodr�bnieniu \rodków funduszu soBeckiego chyba, }e b�dzie propozycja 
niewyodr�bnienia takich \rodków. Fundusz soBecki to wyodr�bnione \rodki finansowe w 
bud}ecie Gminy na realizacj� przedsi�wzi�ć, które są zadaniami wBasnymi Gminy, sBu}ą 
poprawie warunków }ycia mieszkańców zgodnie ze strategią rozwoju gminy.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Szanowni Państwo. Otwieram dyskusj�, widz�, }e Pan Burmistrz prosi 
o gBos. Prosz� bardzo. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. W celu uzupeBnienia 
wypowiedzi Pana Naczelnika chciaBbym wszystkim wam przypomnieć i naszym 
mieszkańcom, }e gmina Krobia byBa pierwszą gminą w powiecie gostyńskim, która w 
2010 roku wyodr�bniBa w bud}ecie Gminy fundusz soBecki. To co si� staBo w roku 2021, 
czyli decyzja Rady Miejskiej aby na rok 2022 oraz na rok 2023 przepraszam, to co si� 
staBo w roku 2022 czyli decyzja Rady Miejskiej na mój wniosek, aby w roku 2023 oraz w 
obecnym roku w 2024 tego funduszu soBeckiego nie tworzyć w bud}ecie spowodowana 
byBa jak Państwo doskonale wiedzą, no sytuacją związaną z pandemią koronawirusa, z 
wysoką inflacją, z dro}yzną, ze wzrostem kosztów utrzymania gminnych obiektów. I 
Szanowni Państwo wtedy te} dzi�kowaBem Państwu Radnym za tą odpowiedzialną 
decyzj�, którą podj�li\cie. Te} wi�kszo\ć mieszkańców naszej gminy, tak i wi�kszo\ć 
soBtysów ze zrozumieniem podeszBa do tej odpowiedzialnej decyzji którą, podj�li\my i tak 
jak Szanowni Państwo wtedy pami�tacie omawiali\my si�, }e my tego funduszu nie 
likwidujemy, tylko my ten fundusz zawieszamy. I tak Szanowni Państwo min�By dwa lata 
no i wracamy do tego, aby Szanowni Państwo ten fundusz mówiąc wprost tutaj odwiesić. 
I stąd ta propozycja z mojej strony do Państwa Radnych w postaci tego projektu uchwaBy, 
którą Pan Naczelnik przedstawiB, aby od 1 stycznia 2025 roku ponownie fundusz soBecki 
wróciB do bud}etu Gminy. Te} mam nadziej� Szanowni Państwo, }e na zebraniach, je}eli 
taka uchwaBa przez Państwa Radnych oczywi\cie b�dzie podj�ta, na zebraniach w 
miesiącu wrze\niu tak, gdzie spotkają si� mieszkańcy poszczególnych soBectw naszej 
gminy b�dzie wi�ksza frekwencja. Mieszkańcy te} b�dą tutaj mo}na powiedzieć jeszcze 
bardziej zdeterminowani do tego, aby  tworzyć  nowe zadania inwestycyjne, nowe  
przedsi�wzi�cia kulturalne, }eby te} swój wkBad w postaci tak zwanych mo}na 
powiedzieć tych czynów spoBecznych, te} od sobie dokBadać do tego, aby pomna}ać tą 
kwot�, która jest przypisana do danego soBectwa na dany rok. Wi�c mam nadziej�, }e 
mówiąc wprost nasi mieszkańcy, tak soBtysi, czBonkowie rad soBeckich, czBonkowie KóB 
Gospodyń Wiejskich, Ochotniczej Stra}y Po}arnych i pozostaBych organizacji soBeckich 
mo}na powiedzieć zat�sknili za tym funduszem, no i  miejmy nadziej� dalej ten fundusz 
soBecki ju} w tych bardziej, mamy nadziej� spokojniejszych czasach tak, je\li chodzi o 
stan finansów publicznych b�dzie wpBywaB na dalszy rozwój aktywno\ci mieszkańców 
naszych soBectw. I tego my\l�, }e wszyscy powinni\my sobie }yczyć. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dzi�kuj� Panie Burmistrzu. Dyskusja jest w tym punkcie otwarta. Kolega Leszek si� 
zgBasza, za chwileczk� oddam gBos. ProsiBbym mo}e kolego Leszku do mównicy. W tym 
czasie chciaBem tylko w uzupeBnieniu tego co Pan Burmistrz powiedziaB rzeczywi\cie 
Rada dyskutowaBa na poniedziaBkowym posiedzeniu wspólnym Komisji Rady na temat 
tego projektu uchwaBy. Ten projekt te} jest pewną realizacją wcze\niej pojawiających si� 
inicjatyw ze strony Państwa SoBtysów, ze strony Rad SoBeckich i innych organizacji, które 
w naszych soBectwach dziaBają. PrzyszedB czas, }eby wrócić do tego pomysBu, }eby ta 
aktywno\ć tak}e po tej pandemii u nas wszystkich my\l�, do dobrej kondycji, tak jak to 
byBo przed pandemią wróciBa. A my\l�, }e ten fundusz soBecki jest jak najlepszym 
instrumentem do tego, }eby nasze soBectwa zacz�By bardzo aktywnie funkcjonować. 
Panie soBtysie oddaj� gBos. 
Radny Leszek WBodarczyk: 
Wysoka Rado. Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo. Ja w imieniu tego, }e jestem 
Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Komisja Rolnictwa  podj�Ba w poniedziaBek wBa\nie 
decyzj� jednogBo\nie tak}e o odwieszeniu funduszu soBeckiego, zaopiniowaBa tą uchwaB� 
pozytywnie. Ale ja bym tam kilka sBów tutaj wzorem Pana Burmistrza i Pana 
Przewodniczącego kilka sBów o funduszu. Fundusz soBecki wprowadzali\my w roku 2010. 
Byli\my jednymi z pierwszych, którzy go wprowadzili. Celem tego funduszu byBa 
integracja spoBeczno\ci wiejskiej, wspólne dziaBanie na rzecz swojego \rodowiska, maBe 
inwestycje, remonty \wietlic, rewitalizacja terenu wokóB wBasnych miejscowo\ci. 
Zawiesili\my ten fundusz na lata 2023-2024. Wzgl�dny ekonomiczne za tym 
przemawiaBy. Tak jak tu Pan Burmistrz powiedziaB, czy Pan Przewodniczący, pandemia, 
inflacja, bardzo trudna obecnie sytuacja dla wielu gmin, a tak}e naszej byBa trudna. 
Obecna sytuacja te} jest trudna, ale aby \rodowiska wiejskie byBy aktywne nadal i 
decydowaBy o wielu rzeczach w swoich miejscowo\ciach fundusz soBecki chcemy 
odwiesić. Istotnym argumentem jest tak}e to, i} mamy w tej chwili 10 nowych soBtysów i 
chcieliby\my ich tym inspirować do dalszego dziaBania. Dlatego Rada podejmie decyzj�, 
bo nie jest to nic dane na zawsze, a nie wiemy jaka b�dzie sytuacja w przyszBych latach. 
Wierzymy jednak i mamy nadziej�, }e sytuacja b�dzie si� poprawiać i fundusz soBecki 
b�dzie funkcjonowaB dla dobra nas wszystkich. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie SoBtysie. Dzi�kuj� Panie Radny za gBos w dyskusji. Szanowni Państwo, 
czy kto\ jeszcze z Państwa chciaBby gBos? Nie widz� zgBoszeń. Tak jak Pan SoBtys 
powiedziaB Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy zaopiniowaBa projekt uchwaBy pozytywnie 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady w poniedziaBek. Tak}e w dyskusji nad 
projektem uczestniczyli wszyscy Państwo Radni, wi�c my\l�, }e ten brak pytań dzisiaj 
jest związany oczywi\cie z tym, }e w poniedziaBek ta dyskusja byBa na tyle aktywna, na 
tyle merytoryczna, }e wszystkie kwestie zostaBy wyja\nione. W związku z tym, }e nie ma 
osób ch�tnych do zabierania gBosu proponuj�, }eby\my przeszli do gBosowania. 
GBosowano UchwaBę Nr LXX/584/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 lutego 2024 
r. w sprawie: wyra}enia zgody na wyodr�bnienie w bud}ecie Gminy Krobia \rodków 
finansowych stanowiących fundusz soBecki..  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie nieodpBatnego nabycia od Krajowego 
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości poBożonej w Przyborowie. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów wyra}a si� 
zgod� na nieodpBatne nabycie od Krajowego O\rodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomo\ci 
oznaczonej geodezyjnie jako dziaBka nr 96/11 o powierzchni 1457 m2 zapisanej w 
ksi�dze wieczystej PO1Y/00027569/1 prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Gostyniu. 
Uzasadnienie do uchwaBy : Burmistrz Krobi wystąpiB z wnioskiem do Krajowego O\rodka 
Wsparcia Rolnictwa w sprawie wyra}enia zgody na przekazanie dziaBki.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Panie Marcinie proponuj� krotką przerw�, bo tak nie mo}emy obradować.  OgBaszam 5 
minut przerwy technicznej. Wznawiamy obrady, kończymy krótką przerw� techniczną. 
Mam nadziej�, }e ju} teraz problem techniczny z mikrofonami odszedB w zapomnienie. 
Wracamy do uzasadnienia projektu uchwaBy dotyczącego nieodpBatnego nabycia od 
Krajowego O\rodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomo\ci poBo}onej w Przyborowie. I ten 
projekt uchwaBy prosz�, aby przedstawiB Pan Naczelnik Marcina Krzy}ostaniak. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów uchwala si� 
co nast�puje. Wyra}a si� zgod� na nieodpBatne nabycie od Krajowego O\rodka 
Wsparcia Rolnictwa przez Gmin� Krobia nieruchomo\ci oznaczonej geodezyjnie jako 
dziaBka 96/11 o powierzchni 1 457 m2 poBo}onej w obr�bie ewidencyjnym Przyborowo. 
Uzasadnienie do uchwaBy: Burmistrz Krobi wystąpiB z wnioskiem do Krajowego O\rodka 
Wsparcia Rolnictwa w sprawie wyra}enia zgody na przekazanie dziaBki o numerze 96/11 
poBo}onej w Przyborowie. Jednym z warunków koniecznych przekazania nieruchomo\ci 
na rzecz Gminy jest wyra}enie zgody przez Rad� Miejską. Zgodnie z artykuBem 24 
ustawy z dnia 19 pa{dziernika 1991 roku o gospodarce o gospodarowaniu 
nieruchomo\ciami rolnymi Skarbu Państwa Krajowy O\rodek Wsparcia Rolnictwa mo}e 
w drodze umowy nieodpBatnie przekazać wchodzące w skBad zasoby gruntu na wBasno\ć 
jednostce samorządu terytorialnego i przeznaczeniem na realizacj� zadań wBasnych w 
zakresie kultury i kultury fizycznej. W związku z powy}szym podj�cie uchwaBy jest 
zasadne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Naczelniku za przedstawienie tre\ci uchwaBy oraz uzasadnienia. 
Otwieram dyskusj� na temat projektu. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać 
gBos? Nie widz� zgBoszeń. ChciaBbym tylko poinformować zanim zamkn� dyskusje o tym, 
}e w poniedziaBkowym posiedzeniu Komisji wspólnych Komisja Rolnictwa i Rozwoju 
Gminy wydaBa opini� pozytywną na temat tego projektu uchwaBy. W związku z tym, }e nie 
byBo zgBoszeń do dyskusji, zamykam dyskusj�, przechodzimy do gBosowania. 
GBosowano UchwaBę Nr LXX/585/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 lutego 2024 
r. w sprawie: nieodpBatnego nabycia od Krajowego O\rodka Wsparcia Rolnictwa 
nieruchomo\ci poBo}onej w Przyborowie.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od 
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Województwa Wielkopolskiego zarządzania przystankami komunikacyjnymi 
zlokalizowanymi w ciągu drogi wojewódzkiej DW434 w granicach 
administracyjnych Gminy Krobia. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów uchwala si� co nast�puje. Wyra}a si� zgod� na przej�cie od Województwa 
Wielkopolskiego zadania publicznego polegającego na zarządzaniu przystankami 
komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu drogi wojewódzkiej 434 w granicach 
administracyjnych Gminy Krobia. Przej�cie zadania zarządzania nastąpi na podstawie 
porozumienia zawartego mi�dzy Gminą, a Województwem Wielkopolskim. Uzasadnienie 
do uchwaBy: uchwaBa wyra}a zgod� na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia 
wykonania zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 434. Dla utrzymania wBa\ciwego standardu urządzeń do usBugi 
transportu zbiorowego zasadnym jest, aby zarządzanie tymi przystankami realizowane 
byBo przez jeden podmiot, bez wzgl�du na kategori� drogi. Przej�cie zadania przez 
Gmin� Krobia pozwoli okre\lić warunki, zasady korzystania z przystanku przez 
przewo{ników wykonujących regularne przewozy osób w publicznym transporcie 
zbiorowym. W związku z powy}szym podj�cie uchwaBy jest zasadne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Naczelniku za przedstawienie tre\ci projektu uchwaBy i uzasadnienia. 
Otwieram dyskusj�. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Tutaj Radny 
Perdon zapytuje, w jego imieniu przeka}� pytanie, o jakiej liczbie przystanków my tutaj 
mówimy przy okazji? 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Mówimy wiadomo o wszystkich przy drodze 434, to mówimy o Stara Krobia, |ychlewo, 
ulica Powstańców i Kuczyna. Ile jest dokBadnie to  w obecnej chwili nie potrafi� 
powiedzieć, no kilka sztuk, tak. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Z tego by wynikaBa, }e najprawdopodobniej 8. Tak, wystarczy Panie Radny. Dzi�kuj� 
bardzo. Prosz� Państwa czy jeszcze kto\ ma pytania? Nie widz�. Poinformuj� 
wszystkich Państwa, }e Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy na poniedziaBkowym 
posiedzeniu podj�Ba opini�, czy wydaBa opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy. 
Wtedy te} odbyBa si� dyskusja temat tego projektu. 
GBosowano UchwaBę Nr LXX/586/2024 rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 lutego 2024 
r. w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwaBy w sprawie wyra}enia zgody na przej�cie od 
Województwa Wielkopolskiego zarządzania przystankami komunikacyjnymi 
zlokalizowanymi w ciągu drogi wojewódzkiej DW434 w granicach administracyjnych 
Gminy Krobia. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LXVIII/569/2023 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2024 – 2031. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
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Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Projekt uchwaBy dotyczy 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej uchwalonej 15 grudnia 2023 roku i zgodnie z 
projektem tej uchwaBy proponujemy Państwu zmian� zaBączników nr 1 i nr, 2 które 
otrzymują brzmienie jak w zaBączniku nr 1, 2 do niniejszej uchwaBy. Ponadto nową tre\ć 
otrzymują obja\nienia przyj�tych warto\ci. Zmiany zaBącznika nr 1 są związane ze 
zmianami w planie dochodów i wydatków na rok 2024. Dochody ogóBem zwi�kszają si� o 
226.990,99 zB, w tym bie}ące o 161.984,09, majątkowe o 656,90 zB, z kolei wydatki 
zwi�kszamy ogóBem o taką samą kwot� w wyniku czego nie zmienia si� deficyt 
bud}etowy, z czego wydatki bie}ące zwi�kszają si� o 132.490,99 zB, a majątkowe o 
94.500 zB. Wa}ną zmianą w zakresie przepBywów finansowych i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej jest zmiana w planie przychodów. Rezygnujemy z zaciągni�cia kredytu 
po}yczki, w tym roku w kwocie 900.000 zB, taka kwota byBa wpisana je\li chodzi o 
przychody roku 2024,  deficyt bud}etowy związany mi�dzy innymi z wysokim poziomem 
inwestycji b�dzie pokryty wolnymi \rodkami. Zmianie ulegają równie} dane szczegóBowe 
dotyczące dochodów, w tym dotacji oraz \rodków przeznaczonych na cele bie}ące, 
dotacji inwestycyjnej po stronie wydatków z kolei \rodki na wynagrodzenie, jak równie} 
limity związane z przedsi�wzi�ciami. I wBa\nie je\li chodzi o zaBącznik nr 2 czyli wykaz 
przedsi�wzi�ć dodajemy tutaj nowe przedsi�wzi�cie z limitem na rok 2025 i 2026, w 
ka}dym roku po 75.000 zB, czyli Bączne nakBady na to zadanie 150.000, a zadanie nazywa 
si� „Opracowanie koncepcji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji \rodowiskowej dla 
budowy wschodniej obwodnicy miasta Krobia w ciągu drogi wojewódzkiej nr 434, której 
celem jest poprawa bezpieczeństwa ruchu. Pan Przewodniczący pozwoli chciaBbym, 
}eby jeszcze tutaj uzupeBnienie tej informacji przekazaB Burmistrz. Prosz� bardzo. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Zgodnie te} z naszą 
rozmową z Państwem Radnymi w poniedziaBek na poBączonych Komisjach Rady 
Miejskiej w Krobi pozwólcie, }e te} przytocz� tutaj Państwu Radnym i  mieszkańcom 
korespondencj� mi�dzy Samorządem Gminy Krobia, a Samorządem Województwa 
Wielkopolskiego wBa\nie w temacie opracowania koncepcji projektowej wraz z 
uzyskaniem decyzji \rodowiskowej dla budowy wschodniej obwodnicy miasta Krobia. 
DokBadnie Szanowni Państwo w dniu 12 grudnia  wysBali\my z Urz�du Miejskiego Krobi 
pismo do Pana MarszaBka Województwa Wielkopolskiego o nast�pującej tre\ci. Zwracam 
si� z pro\bą do Pana MarszaBka o podj�cie przez Samorząd Województwa 
Wielkopolskiego prac przygotowawczych na rzecz powstania wschodniej obwodnicy 
Krobi w ciągu drogi wojewódzkiej nr 434. Gmina Krobia ten temat wywoBaBa ju} w roku 
2004 w ramach opracowywanej zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Krobia wraz z okre\leniem jej proponowanego 
przebiegu. Ma ona odzwierciedlenie w obowiązującym studium co jest wyrazem 
zdiagnozowanych potrzeb i oczekiwań formuBowanych w kolejnych kadencjach prac 
samorządu Gminy Krobia. Nale}y równie} pami�tać, i} na potrzeb� uj�cia tego  
przedsi�wzi�cia w dokumentach strategicznych tutejszy samorząd podczas opiniowania 
w 2017 roku projektu planu zagospodarowania przestrzennego Województwa 
Wielkopolskiego - Wielkopolska 2020+. A zatem w kontek\cie ostatnich lat, a tak}e 
obecnych wyzwań zasadno\ć realizacji tego przedsi�wzi�cia nabiera dodatkowego 
znaczenia. Powstanie obwodnicy byBoby dopeBnieniem kompleksowo\ci ukBadu 
komunikacyjnego w caBym przebiegu drogi nr 434, a tak}e niwelowaBoby zasadnicze 
ucią}liwo\ci związane z przejazdem przez miasto Krobia. Dotychczasowa obwodnica 
kończy si� rondem w centrum miasta w miejscu kumulacji ruchu tranzytowego z 
kierunków Gostynia, Rawicza, Ponieca, Leszna, a tak}e pojazdów du}o gabarytowych i 
ciągników, które ze wzgl�du na nową organizacj� ruchu po gruntownej rewitalizacji 
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miasta, przeprowadzonej dzi�ki \rodkom pozyskanym z Urz�du MarszaBkowskiego 
Województwa Wielkopolskiego w ramach WRPO 2014+ muszą omijać Rynek. Nale}y 
tak}e podkre\lić, }e tego ronda w kierunku Rawicza droga 434 stanowi drog� wyjazdową 
dla rozbudowującej si� dynamicznie cz�\ci mieszkaniowej miasta, a} do przejazdu 
kolejowego. W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego tereny te 
przeznaczone są pod budownictwo mieszkaniowe i cieszą si� ogromnym 
zainteresowaniem co widać po dotychczasowym rozwoju inwestycji i zabudowy. 
Dynamik� przeobra}eń w tej cz�\ci miasta dopeBniają powstaBe centra handlowe oraz 
usBugi publiczne, }Bobek, przedszkole, centrum senioralne, [rodowiskowy Dom 
Samopomocy, czy mieszkania wspomagane. Powoduje to zmian� charakteru drogi 434 
na caBym odcinku i stanowi kolejny bardzo wa}ny argument na rzecz caBkowitego 
wyprowadzenia ruchu tranzytowego poza miastem. W celu rozpocz�cia bezpo\rednich 
przygotowań do realizacji tego zadania Gmina Krobia jest gotowa opracować koncepcj�, 
czy projekt budowlany obwodnicy przebiegającej po wschodniej stronie miasta. No i w 
tym celu poprosili\my Pana MarszaBka o spotkanie. To spotkanie odbyBo si� tutaj 
Szanowni Państwo 3 tygodnie temu w Urz�dzie Województwa Wielkopolskiego i po tym 
spotkaniu z Panem WicemarszaBkiem Wojciechem Jankowiakiem, który odpowiada za 
infrastruktur� drogową w Województwie Wielkopolskim w dniu 13 lutego Pan 
WicemarszaBek Województwa wystosowaB do nas pismo nast�pującej tre\ci. W 
nawiązaniu do pisma z dnia 12 grudnia, które Państwo przed chwilą przytoczyBem oraz 
spotkania w dniu 7 lutego, o którym powiedziaBem w sprawie budowy wschodniej 
obwodnicy miasta Krobia w ciągu drogi wojewódzkiej nr 434 uprzejmie informuj�, }e 
mając na wzgl�dzie gotowo\ć Gminy Krobia do opracowania koncepcji projektowej 
wyra}onej w  tre\ci pisma przychylam si� do zBo}onej propozycji. W związku z 
powy}szym w celu nawiązania wspóBpracy przy realizacji niniejszej inwestycji zasadnym 
byBoby zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia zadania wBasnego Województwa 
Wielkopolskiego Gmine Krobia polegające na opracowaniu koncepcji projektowej wraz z 
uzyskaniem decyzji \rodowiskowej dla budowy wschodniej obwodnicy miasta Krobia w 
ciągu drogi wojewódzkiej 434 gmina Krobia. Gmina Krobia, jako przejmujący 
przedmiotowe zadanie przeprowadziBaby post�powanie o udzielenie zamówienia 
publicznego oraz uzyskaBaby decyzj� o \rodowiskowych uwarunkowaniach, a 
Województwo Wielkopolskie udzieliBoby pomocy finansowej w wysoko\ci 50% warto\ci 
koncepcji. W ramach realizacji porozumienia Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich w 
Poznaniu gwarantuje pomoc merytoryczną na ka}dym etapie prowadzonych w 
powy}szym zakresie prac, przede wszystkim w zakresie przygotowania wytycznych 
technicznych dla  planowanej inwestycji, jak równie} warunków do przetargu w celu 
wyBonienia wykonawcy koncepcji projektowej. W przypadku akceptacji ze strony Gminy 
zaproponowanej formy wspóBpracy szczegóBowy zakres zobowiązań stron zostanie 
ustalony w tre\ci porozumienia. PodpisaB Pan Wojciech Jankowiak WicemarszaBek 
Województwa Wielkopolskiego. I Szanowni Państwo podsumowując. Propozycja zmiany 
i utworzenia tego zadania, o którym powiedziaB Pan Skarbnik w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej b�dzie sprowadzaBa si� do tego, }e Gmina Krobia, je}eli Państwo Radni taką 
decyzj� by podj�li b�dzie mogBa, Szanowni Państwo zlecić wykonanie tej koncepcji 
projektowej wraz z uzyskanej decyzji \rodowiskowej w oparciu o \rodki wBasne Gminy 
Krobia, jak równie} o \rodki w 50%, które b�dą pochodziBy z bud}etu Województwa 
Wielkopolskiego. I Szanowni Państwo to b�dzie pierwszy krok formalny, tak pierwszy 
krok do tego, }eby Szanowni Państwo to zadanie, o którym te} tutaj mówimy od kilku 
minut dotyczące budowy wschodniej obwodnicy miasta Krobia rozpocząć. Nast�pnie 
Szanowni Państwo w perspektywie czasu b�dzie trzeba wykonać oczywi\cie projekt 
udowodniony, uzyskać pozwolenie na budow� i dopiero Szanowni Państwo wtedy b�dzie 
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mo}na my\leć o \rodkach, o pozyskaniu \rodków zewn�trznych na tą inwestycj�. Ale 
b�dąc na spotkaniu z Panem MarszaBkiem wraz z Panem Naczelnikiem te} u}yli\my tego 
argumentu, }e tak naprawd� teraz po oddaniu obwodnicy miasta Gostynia w ciągu drogi 
wojewódzkiej 434, z czego te} mieszkańcy gminy Krobia, jak i my wszyscy bardzo si� 
cieszymy, bo te} korzystamy z tej obwodnicy ju} od tych kilku miesi�cy, jako te} 
mieszkańcy, tak naprawd� w ciągu drogi wojewódzkiej nr 434 począwszy od Kostrzyna, 
a} do Rawicza, Szanowni Państwo tylko dwie gminy, tak, czy dwa miasta na dzisiaj nie 
mają tej obwodnicy, to jest Szanowni Państwo Gmina Krobia i Gmina Dolsk. Wi�c tutaj 
mamy kolejny argument, }e faktycznie te dwa miasta, Szanowni Państwo na tej bardzo 
ruchliwej, jak widzimy codziennie i codziennie si� o tym przekonujemy drodze gBównej, 
przyspieszonej dzisiaj no tego peBnego objazdu, tak peBnego objazdu miasta, Szanowni 
Państwo, są pozbawione. Wi�c tak jak powiedzieli\my to jest Szanowni Państwo 
zadanie, które samorząd Gminy Krowia ju} podjąB mo}na powiedzieć, te pierwsze próby 
20 lat temu, tak, to nie jest Szanowni Państwo nic nowego. Tylko my\l�, }e teraz mamy 
tutaj od kilku miesi�cy dodatkowy argument do tego, }e zakończyBa si� budowa 
obwodnicy miasta Gostynia i prosz� Państwa tak my\l�, }e przybli}a nas do tego, 
}eby\my nie tyle o tym mogli my\leć, ale przede wszystkim, }eby\my mogli podjąć 
konkretne dziaBania co te} wBa\nie poprzez ten projekt uchwaBy chcemy dzisiaj Szanowni 
Państwo te} uczynić. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Burmistrzu. Dzi�kuj� Panie Skarbniku za przedstawienie propozycji 
projektu uchwaBy, tak}e tre\ci z rozszerzeniem punktu dotyczącego dziaBań związanych z 
mo}e, to mo}na to nazwać w sumie planem na kilka lat, który b�dzie nas tutaj dotyczyB, 
związanym ze wschodnią obwodnicą miasta, która my\l� dla nas jako dla mieszkańców, 
jak Pan Burmistrz powiedziaB ju} nielicznej miejscowo\ci o tym o tej wielko\ci na trasie 
drogi 434, no miejmy nadziej�, }e zostanie zrealizowana. Czy kto\ z Państwa Radnych w 
tym punkcie chciaBby zabrać gBos? Nie widz�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXX/587/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 lutego 2024 
r. w sprawie:  zmiany UchwaBy Nr LXVIII/569/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 
grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2024 
– 2031. 
Wynki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2024. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Prosz� Państwa. W uchwale bud}etowej, która byBa uchwalona w grudniu 2023 roku i 
zmieniona ju} w miesiącu styczniu proponujemy dokonać zmian w zakresie paragrafu 1 
ust�p 1, paragraf 1 ust�p 2, dalej w paragrafie 2 ust�p 1, w paragrafie 2 ust�p 2, w 
paragrafie 5, w paragrafie 7, 10, w paragrafie 13, 14. Nieco inaczej wygląda konstrukcja 
tej uchwaBy po wskazaniach Regionalnej Izby Obrachunkowej zgodnie z zasadami 
legislacji. Prosz� Państwa nowe brzmienie otrzymują te zapisy uchwaBy, jak równie} 
odpowiednie zaBączniki dotyczące dochodów, wydatków, planu przychodów i rozchodów, 
zadań zleconych, dotacji zadań w ramach covid oraz zadań w ramach Funduszu 
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Pomocy. Do projektu tej uchwaBy proponujemy Państwu autopoprawk�. Autopoprawka 
jest związana z nową tre\cią zaBączników nr 1, 2, 3 oraz 7. Uzasadnienie do 
autopoprawki jest takie, }e w dziale 852 i 853 dokonujemy zmiany klasyfikacji 
bud}etowej w zakresie dodatków gazowych. Z kolei je\li chodzi o zaBącznik nr 2 czyli 
wydatki, dziaB 600 zwi�kszamy \rodki na dokumentacj� przebudowy dróg w Krobi ulica 
Aącznikowa i Ogrodowa o 4.500 zB oraz ulica Wiosenna o 9.000 zB. To są kwoty, które 
mamy poza zapytaniem ofertowym. Dalej w dziale 750 zwi�kszamy \rodki na Państwowy 
Fundusz Rehabilitacji Osób NiepeBnosprawnych, czyli skBadki, które zgodnie z 
obowiązującymi przepisami jeste\my zobligowani co miesiąc uiszczać. W dziale 758 
zmniejszamy \rodki na rezerwie o\wiatowej w stosunku oczywi\cie do pierwotnego 
ksztaBtu projektu uchwaBy w sprawie zmian w bud}ecie o 20 000, inwestycyjnej o 13 500 
zB. Ta kwota zmniejszenia wydatków inwestycyjnych, rezerwy inwestycyjnej jest związane 
wBa\nie z doBo}eniem \rodków na dokumentacj� na drogi gminne. W dziale 801 
zwi�kszamy \rodki na przeprowadzenie niezb�dnych remontów w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Pudliszkach. W dziale 852 i 853 mamy zmiany klasyfikacji bud}etowej 
w zakresie dodatków gazowych. W dziale 921 zwi�kszamy \rodki na odprowadzenie wód 
opadowych z rynien \wietlicy remizy w Gogolewie. Ale prosz� Państwa chciaBbym wrócić 
jeszcze do uzasadnienia ogólnego, to uzasadnienie dotyczy, w tym uzasadnieniu jest 
równie} uj�ta autopoprawka. I teraz omówi� uzasadnienie do caBego projektu uchwaBy. W 
dochodach w zaBączniku nr 1 w dziale 750 zwi�kszamy \rodki na zadania zlecone na 
podstawie pisma Wojewody o 11.919 zB, kwoty na podstawie ustawy bud}etowej 
Państwa. W dziale 751 zwi�kszamy \rodki o kwot� 67.419 na zorganizowanie wyborów 
samorządowych. W dziale 758 zwi�kszamy \rodki na Fundusz Pomocy na zadania 
o\wiatowe. W dziale 852 zwi�kszamy \rodki na zadania w ramach Funduszu Pomocy w 
związku ze  \wiadczeniami rodzinnymi, zapewnieniem zakwaterowania i  wy}ywienia. 
Zwi�kszamy równie} \rodki na dodatki gazowe, to są \rodki funduszu przeciwdziaBania 
covid. W dziale 853 zwi�kszamy \rodki w ramach ostatecznego rozliczenia projektu 
Krobskie Centrum UsBug SpoBecznych. Zmniejszamy z kolei \rodki na dodatki gazowe, 
które to są obecnie klasyfikowane w dziale 852. I w dziale 855 zwi�kszamy \rodki na 
zadania zlecone, \wiadczenia wychowawcze, to są te \wiadczenia wychowawcze, które 
trzeba wypBacić ze wzgl�du mi�dzy innymi na decyzj� urz�dów odwoBawczych oraz na 
Kart� Du}ej Rodziny na podstawie pisma Wojewody. Z kolei w zaBączniku nr 2 zmiany 
dotyczą dziaBu 010 zmniejszymy \rodki na dotacji na ochron� \rodowiska oraz na 
zadaniu z zakresu Bowiectwa. Zwi�kszamy \rodki na zadaniu inwestycyjnym w zakresie 
soBectwa Kuczyna, który to wniosek zostaB zBo}ony w ramach programu Pi�knieje 
Wielkopolska Wie\. Te \rodki byBy wcze\niej zaplanowane w dziale 921. W dziale 600 
zwi�kszamy \rodki na dokumentacj� ulicy Wiosennej i Ogrodowej oraz Aącznikowej po 
zapytaniu ofertowym. To jest wBa\nie przedmiotem mi�dzy innymi autopoprawki. W 
dziale 750 zwi�kszamy \rodki na Fundusz Pomocy. Dokonujemy równie} zmian w 
zakresie wydatków na PFRON. Przenosimy \rodki w ramach wynagrodzeń z Urz�du 
Miejskiego do O\rodka Pomocy SpoBecznej. Zwi�kszamy równie} na zadania związane z 
komunikacją z mieszkańcami i podsumowanie minionych 5 lat dziaBalno\ci Rady Miejskiej 
w Krobi oraz innych organów administracji samorządowej. W dziale 751 zwi�kszamy 
\rodki na wydatki w ramach wyborów samorządowych. W dziale 758 dokonujemy 
zwi�kszenia rezerwy na zadania o\wiatowe o 80.000 i inwestycyjnej o 16 500 zB. W 
dziale 801 zwi�kszamy \rodki na Fundusz Pomocy na zadania o\wiatowe, na zadanie 
inwestycyjne, które si� nazywa : Zakup i monta} podgrzewacza wody w Szkole 
Podstawowej w Krobi. Zwi�kszamy \rodki na remonty bie}ące w szkole w Pudliszkach, 
zmniejszamy niewykorzystane \rodki na dodatkowe wynagrodzenie roczne, które to 
\rodki zasilają rezerw� na zadania o\wiatowe. Zwi�kszamy równie} \rodki na zadaniu 
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dotyczącym prowadzenia zaj�ć w Lokalnym Centrum Popularyzacji Nauki Edukacji 
Innowacji w Krobi. W dziale 852 i 855 zmiany wynikają mi�dzy innymi z pism 
dysponentów. Ponadto dokonujemy zmian w ramach wydatków bie}ących w OPS. 
Zwi�kszamy \rodki w ramach Funduszu Pomocy Ukrainie. Zwi�kszamy równie} \rodki 
na \wiadczenia wychowawcze oraz Kart� Du}ej Rodziny oraz na dodatki gazowe. W 
dziale 853 zmniejszamy \rodki na dodatki gazowe poprzez przeniesienie tych \rodków 
do dziaBu 852. Ponadto dokonujemy zmniejszenia na dotacjach na zadaniu związanym z 
rozwojem wspólnot lokalnych.  W dziale 900 przenosimy \rodki w zakresie zadania w 
soBectwie Kuczyna do dziaBu 010 na zagospodarowanie terenu przy \wietlicy, jak równie} 
zwi�kszamy \rodki na zagospodarowanie terenów Krobi przy ulicy Powstańców 
Wielkopolskich 126 o 40.000 zB, to jest związane z utwardzeniem terenu przy OPS i 
Centrum UsBug Wspólnych. W dziale 921 zwi�kszamy \rodki na wymian� pieca w 
budynku \wietlicy w Pudliszkach o 10 000 zB. Dochody i wydatki zwi�kszają si� o taką 
samą kwot�, ale w tym momencie jeszcze raz, podobnie jak przy WPF nale}y dodać, }e 
dokonujemy istotnej zmiany w zakresie zaBącznika planu przychodów i rozchodów. 
Zwi�ksza si� kwot� wolnych \rodków o 900.000 zB i zmniejsza si� planowane przychody 
z kredytów i po}yczek. Dzi�ki temu w roku 2024 nie b�dziemy zobowiązani do 
zaciągni�cia nowych kredytów, nastąpi spBata obligacji i zmniejszenie zadBu}enia o 
kolejne 1.500.000 zB. Jest to związane ze sporządzeniem sprawozdań bud}etowych za 
rok 2024. My\l� równie}, }e w najbli}szych tygodniach zorganizowane zostanie wzorem 
lat poprzednich spotkanie z Państwem Radnych w celu omówienia, najpierw przekazania 
informacji o ostatecznej kwocie wolnych \rodków, a nast�pnie o propozycji 
rozdysponowania tych wolnych \rodków na konkretne zadania.  Chocia} jak Państwo 
wiecie, wBa\nie w tym momencie podejmujecie Państwo decyzj� o tym, }e 900 000 zB z 
wolnych \rodków mo}e być przeznaczone na spBat� zobowiązań z lat wcze\niejszych. 
Dzi�kuj� bardzo. Jeszcze raz mówi� autopoprawka i uchwaBa bud}etowa. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Skarbniku. Otwieram dyskusj� Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby 
zadać pytanie do autopoprawki, albo do tre\ci uchwaBy, którą wcze\niej mieli\my 
przedstawioną? Nie widz� zgBoszeń. Poinformuj�, }e w poniedziaBek Komisja Bud}etu 
podj�Ba opini� pozytywną na temat projektu uchwaBy. Szanowni Państwo czekają nas 
dwa gBosowania. Pierwsze gBosowanie dotyczy autopoprawki do uchwaBy bud}etowej do 
zmian w uchwale bud}etowej Gminy Krobia na rok 2024. 
Autopoprawka stanowi zaBącznik nr 3 do protokoBu.  
GBosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy 
bud}etowej Gminy Krobia na rok 2024.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 
Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
GBosowano UchwaBę Nr LXX/588/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 lutego 2024 
r. w sprawie: zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia na rok 2024. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Grzegorz 
Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, Izabela PazoBa, Krzysztof 



12 

 

Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
NIEOBECNI (1) Maciej Jakubczak 
 
11. Wolne gBosy i wnioski. 
Radny Jan MikoBajczak : 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Ja chciaBbym jeszcze dodać kilka sBów od 
siebie i poprzeć tutaj te sBowa i zdania, które wypowiedziaB kolega Leszek, SoBtys 
Pudliszek, jest tu nas kilku soBtysów mi�dzy innymi i my\l� my\lą podobnie tutaj jak ja i 
Leszek. Drodzy Państwo. Ja chciaBbym powiedzieć jako wieloletnia soBtys, }e moje 
do\wiadczenie jest takie, }e przez wiele lat od 2010 roku ta frekwencja na tych 
zebraniach wiejskich byBa bardzo sBaba, bo u mnie na przykBad przy liczbie mieszkańców 
600 prawie, mieszkańców byBo 8, czasem 6, maksymalnie 10 mieszkańców na tych 
spotkaniach. Tak}e apeluj� tutaj ze swojej strony i my\l�, }e wszystkich tutaj Radnych i 
SoBtysów, aby po prostu frekwencja byBa wi�ksza, }eby si� zaanga}owali, bo naprawd� 
to daje wtedy. My\l�, }e kolega soBtys Geniu z Bukownicy wieloletni soBtysa to 
potwierdzisz, }e to daje soBtysowi energii i my\l, }e nie tylko soBtysowi, ale Radzie 
Soleckiej do tego aby byli bardziej aktywami i próbowali wi�cej robić dla wioski i dla 
mieszkańców. Tak}e apeluj� jeszcze raz do mieszkańców, nie tylko ChwaBkowa, ale 
wszystkich naszych wiosek caBej gminy, aby tą frekwencj� zwi�kszyć naprawd� i my\l�, 
}e wtedy b�dziemy wszyscy zadowoleni. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panu Radnemu za  wygBoszony apel. Oczywi\cie Panie SoBtysie, Panie Radny 
wa}ne sBowa padBy. Fundusz soBecki ma sBu}yć rzeczywi\cie aktywizacji mieszkańców i 
wszystkim nam zale}y, bo to jest o wiele pro\ciej podjąć decyzj�, kiedy po tej decyzji 
dyskutujemy, bierzemy w du}ej grupie udziaB w dyskusji co pozwala wtedy te wszystkie 
wa}ne rzeczy, które są przed nami te} wyBuskać, znale{ć na nie cz�sto recept�. Wi�c jak 
najbardziej zach�camy, my\l� mówiąc tu w imieniu caBego samorządu gminnego i Pana 
Burmistrza i Państwa Radnych  mieszkańców naszych soBectw do aktywno\ci, do udziaBu 
spotkaniach i do decydowania o tych \rodkach, które Państwo b�dziecie mieli do 
dyspozycji. Czy jeszcze kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widz�. Czy 
kto\ z sali chciaBby zabrać gBos? Nie widz� zgBoszeń. 
 
12. Zakończenie. 
Dzi�kuj� wszystkim osobom, które przygotowaBy dzisiejszą sesj�. Dzi�kuj� Państwu 
Radnym za podj�te uchwaBy, wszystkim osobom, które \ledziBy nasze obrady dzi�kuj� za 
uwag�. Zamykam LXX sesj� Rady Miejskiej. Dzi�kuj� bardzo. 
 
 
ProtokóB sporządziBa: 
Aurelia Sikorska 


